
VARMEOPGØRELSE FEB 2024 

 

Tak for alle jeres mails og kommentarer på Facebook omkring varmeopgørelse.  

 

Vi har nu modtaget varmeopgørelse, der viser at de har fordelt varmeregning ud fra lejemål 
størrelse og ikke efter forbrug. Ligeledes er vandforbruget fordelt på ny måde. 

 

Bestyrelsen har samlet alle jeres kommentarer og argumenter fra Facebook og mails, samt 
vores egne argumenter til LLO. Vi har bedt dem om at gennemgå regnskabet og lave indsigelse 
til DEAS på vegne af ALLE beboere. LLO har fået vores regnskab og en del af jeres mails. 

 

 

I hovedtræk er der argumentere for følgende (og alle er uddybet for LLO) 

Manglende info fra Deas  

Mistillid til Wise homes målinger/informationer/velvilje-måleenheder/pris-manglende 
opsætning af målere 

Hvor er Brunatas målinger fra de gamle målere i regnskabet? 

Afregning ud fra lejemål størrelse og ikke forbrug. Stigning i forbrug for nogle lejere på 30-60 %. 

Hvad er forbruget i fællesarealerne og hvordan er vand fordelt? 

Hvor er reduktion for termisk udsatte lejligheder? 

Der er forhøjet a conto for flere lejligheder- denne bedes sættes i bero indtil det er baseret på 
faktisk forbrug. 

 

Vi kan selvfølgelig eftersende flere varmeregnskaber, såfremt I har et regnskab der falder 
udenfor de ovenstående argumenter, men på nuværende er vi dækket ind med info fra jer 
og har sendt afsted til LLO. 

Vi kan som beboere og bestyrelse lige nu kun afvente- der er 6 ugers frist med indsigelse. 

På bestyrelsen og beboerrepræsentations vegne 

Forperson 

Mona Sørensen 


